

18. März 2010 – Press Release SUBGEAR by SEEMANN

High Performance in modern Look

The new high performance fin XP-PRO from SUBGEAR by SEEMANN combines innovative and efficient flow technology with fashionable accents.

The new XP-PRO features the approved foot pocket of the SPLITFIN XP. The innovative blade with its flexible central part creates a water channel maximizing propulsion and is additionally supported by Powerfins. The Speed Vents close upon downstroke and support the Bernoulli effect. Upon upstroke they open up and reduce water resistance. The result: uncompromising power and effectivity.

The stylish design and fashionable colors round up to a great fin. The XP-PRO is available in blue, yellow, and white.

The XP- PRO comes in XS, S, M/L and L/XL and is on stock at your authorized dealer now for 69,00 Euro.

About SEEMANN: SEEMANN is a quality manufacturer of diving equipment and belongs to Johnson Outdoors Inc., a world wide leading outdoor related group operating 4 product areas: diving, boats, marine electronics and outdoor equipment. The diving group makes a third of the turnover and employees more than 400 people at 17 subsidiaries spread over 13 countries on 4 continents. At least one out of two employees is a diver and in some countries there are more than 80% divers amongst the employees. Over one third of our employees are diving instructors too.

Johnson Outdoors Vertriebsgesellschaft mbH
Johann Höllfritsch Str. 47 | 90530 Wendelstein, Germany
Telephone: +49 (0) 9129 - 90 99 50 | Fax: +49 (0) 9129 - 90 99 550
E-Mail Press: tina.kopseel@johnsonoutdoors.com
General E-Mail: Christian.holfelder@johnsonoutdoors.com
Web: www.seemannsub.de
Managing director: Robert Stoß | Donald P. Sesterhenn
Handelsregister: Amtsgericht Nürnberg HRB 23465

11. März 2010 – Pressemitteilung SUBGEAR by SEEMANN

High Performance im aktuellen Look

Die neue High Performance Flosse XP-PRO aus dem Hause SUBGEAR by SEEMANN vereint innovative, effiziente Strömungstechnologie mit modischen Akzenten.

Die neue XP-PRO besitzt das bewährte Fußteil der SPLITFIN XP. Das innovative Flossenblatt mit flexiblem Mittelteil bildet beim Flossenschlag einen Wasserkanal und maximiert so den Vortrieb, der zusätzlich durch die angebrachten Powerfins unterstützt wird. Die Speed Vents schließen sich beim Abwärtsschlag und unterstützen den Bernoulli-Effekt. Beim Aufwärtsschlag öffnen sie sich, um den Wasserwiderstand zu verringern – kompromisslose Kraft und Effektivität sind das Resultat.

Das modische Design und die aktuellen Farben sind das I-Tüpfelchen. Die XP-PRO ist in Blau, Gelb und Weiß erhältlich.

In den Größen XS, S, M/L und L/XL ist die XP-PRO beim autorisierten SUBGEAR Fachhändler zum empf. VK von 69,00 Euro ab sofort erhältlich.

SUBGEAR by SEEMANN ist ein Qualitätshersteller von Tauchausrüstungen und gehört zu Johnson Outdoors Inc., einer der weltweit führenden Outdoor-Konzerne mit vier Produktbereichen: Tauchen, Boote, Marine Elektronik und Outdoors Equipment. Die Tauchgruppe umfasst ca. 1/3 des Gesamtumsatzes und beschäftigt über 400 Personen an 17 Standorten verteilt auf 13 Länder auf 4 Kontinenten. Mindestens einer von zwei Angestellten ist ein Taucher und in einigen Ländern sind dies sogar 80%. Über ein Drittel sind zudem Tauchlehrer.

Johnson Outdoors Vertriebsgesellschaft mbH
Johann Höllfritsch Str. 47 | 90530 Wendelstein, Germany | Telefon: +49 (0) 9129 - 90 99 50 | Fax: +49 (0) 9129 - 90 99 550
E-Mail Presse: tina.kopseel@johnsonoutdoors.com | Allgemeine E-Mail: sales-germany@johnsonoutdoors.com
Web: www.seemannsub.de, www.subgear.com
Geschäftsführer: Robert Stoß | Donald P. Sesterhenn | Handelsregister: Amtsgericht Nürnberg HRB 23465